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Zápis se zasedání SKRJ 2. 10. 2024 

V prostorách ministerstva financí (Letenská 525/15, Praha) a souběžně prostřednictvím 

online konference  

Přítomni: Jiří Verner, Lukáš Klimovič, Jan Blecha, Ladislav Marek, Tomáš Kurc, Petr Seidl, 

Václav Zumr, Radim Lísal,  

Online: Tomáš Křeček, Michal Novák, Ladislav Šinágl, Tomáš Petržílek, Roman Freisleben, 

Lucie Krekulová, Jakub Karas 

Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu. 

Předseda SKRJ přivítal přítomné a konstatoval, že při účasti (prezenčně + online) 11 členů 

rady s právem hlasovat je rada usnášeníschopná. Jednání bylo zahájeno v 18:10. 

Program jednání: 

1) Skautské závody 2024 

o Základní kola vyúčtována, dotace rozeslány 

o Otázka evidence účastníků u vícedenních akcí – zbytečně složitá 

administrativní práce pro organizátory; chybí možnost automatického 

generování z webu závodů 

o Krajské kolo: Praha-východ (Líbeznice) pracují na vyúčtování; Praha-západ má 

vyúčtování zpracované, aktuálně řeší seznam účastníků 

o Na krajská kola vychází dotace zhruba 60 000,- Kč 

2) Skautské závody 2025 

o Vedení kraje stanoví fixní dotaci na hlídku, organizátoři mohou s touto 

částkou počítat 

o Krajské kolo: okr. Beroun – chlapci, okr. Příbram – dívky 

o Základní informace o krajském kole je potřeba odprezentovat na prosincovém 

zasedání KRJ 

o Obecně závody: 

o Dotaz: jestli není postupový klíč zbytečně přísný a nemohlo by postoupit více 

hlídek 

 Odpověď: Už se to zkoušelo, řešilo se i na Ústředí, tým pro závody to 

aktuálně řeší 

3) Provozní dotace 

o Předseda KRJ popisoval potíže při výpočtu provozní dotace, poděkování 

členům KRJ za kontrolu a zpětnou vazbu; v příštím roce předpoklad 

efektivnějšího postupu 

o Proběhla schůzka br. Blechy s br. Vojířem, a to zejména ve věci vyúčtování 

provozních dotací 
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o Termín pro odevzdání papírové verze vyúčtování provozní dotace je v sobotu  

7. 12. 2024 ve škole COPTH (Poděbradská 1, Praha 9) 

4) Kurz střediskového minima v rámci kraje 

o Zvažovaná spolupráce se Střepem, ale až od jara 2025 

o Návrh uskutečnit kurz z osob registrovaných v rámci Středočeského kraje, 

vedení KRJ se bude touto myšlenkou dále zabývat 

5) Informace z Náčelnictva 

o Stanovení registračního poplatku 2025 = 430,- Kč 

6) Stanovení registračního poplatku za KRJ 

o V návaznosti na předchozí projednanou agendu se KRJ usnesla 11 hlasy takto: 

 Středočeská KRJ schvaluje registrační poplatek pro krajskou radu za 

rok 2025 ve výši odvodu 15 Kč za řádně registrovaného člena.  

7) Informace z jednotlivých okresů, od vodáků a kmene dospělých 

o Benešov 

 Dořešují se tábory (bylo jich 13) 

 Chystá se turnaj ve hře ufobal 

 Připravuje vzdělávací kurz pro členy revizních komisí v rámci 

vzdělávání na klíč 3. 11. 2024 

 Příští rok by měl vzniknout nový čekatelský kurz 

o Beroun 

 Probíhá RK Trilobit 

 Připravuje se Krajské kolo Svojsíkova závodu 

 Proběhla potravinová sbírku pro postižené povodněmi 

 Shromažďují dobrovolníky na pomoc pro postižené povodněmi 

o Kladno 

 Revize táborů 

 Připravují vyúčtování provozních dotací 

 Plánují doškolování zdravotníků 

 Chystá se betlémské světlo 

o Kolín 

 Omluveni 

o Kutná Hora 

 Revize táborů 

 Otvíral se skautský institut 

 Potravinová sbírka pro povodně 

o Mělník 

 Tábory bez problémů 

 Drobné změny ve střediscích (jeden z oddílů přešel do přístavu)  

 Doškolovací kurz pro zdravotníky 

 V březnu plnohodnotný kurz zdravotní 
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 Potravinou sbírku pořádalo jedno středisko 

o Mladá Boleslav 

 Omluveni z jednání 

o Nymburk 

 Důraz na vzdělání 

 Tábory proběhly dobře 

 Svíčky pro Ukrajinu 

 Podpora účasti členů ve veřejném prostoru – účast na sbírkách apod. 

o Praha-východ 

 Rozjíždí se další skautský rok 

 Brandýská klubovna se přepsala na Brandýské středisko 

o Praha-západ 

 Tábory proběhly v pořádku – nejhorší byly zažívací potíže 

 Probíhá okrasní RK (třetí ročník) 

 Povodňové potravinové sbírky ve dvou střediscích 

o Příbram 

 Proběhlo asi 10 táborů 

 Měli okresní radu s přesahem (pro vedoucí oddílů a vedoucí středisek) 

 Okresní akce na Svaté Hoře 

 Chystají se plesy 

 Bude okresní sraz 

o Kmen dospělých 

 Proběhlo OS jamboree – problém s pořadateli 

 Proběhl tábor kmene dospělých 

 Kurz pro vedení klubu kmene dospělých – bylo málo zájemců 

 Proběhne kmenová porada v Kolíně 

 Příští rok by měly být sněmy 

 Plánuje se Středočeské OS jamboree 

 Na kmenové poradě se budou řešit časopisy 

o Vodáci omluveni 

 

8) Různé 

o RDMSK bude pořádat 14. – 17. 11. 2025 v Kolíně CVVZ (festival prezentace 

organizací) a měli bychom se zapojit do pořádání – v případě, že se budeme 

chtít podílet, bylo by vhodné kontaktovat Ústředí 

o Dotaz: Nechceme používat sdílený kalendář? – vedení KRJ připraví 

o Stát na sebe převedl minulý rok nějaké nemovitosti, které jsou vedené jako 

nedohledatelné. Měli bychom o to zájem my nebo Ústředí 

 Br. Blecha projde případné nabídky  

o RDMSK – informace o zapojení SKRJ 

 Zatím se např. řeší systém hlasování pro organizace s velkým počtem 

členů (týká se SKRJ) 
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 Chystá se další valné shromáždění – informace budou předány na 

jednání SKRJ v prosinci 

 Proběhla anketa Oříšek Středočeského kraje 

 Otázka dotací v rámci samosprávného kraje 

 Předseda SKRJ projedná na valném shromáždění   

 Členové SKRJ uváděli příklady, kdy jejich podřízené jednotky 

dotace získaly – v některých případech složitá jednání 

o Návštěva okresů 

 Vedení SKRJ prosí o další pozvánky 

 Benešov – pondělí 21. 10. 2024 od 19:00 

9) Zasedání krajské rady do konce roku 2024  

o 7. 12. 2024 ve škole COPTH od 9:30 

 

Předseda SKRJ poděkoval všem za účast a v 19:40 ukončil jednání.  

 

 


